

《单词百科:parabolic是什么意思?parabolic怎么发音?parabolic的解释和用法》

英语单词parabolic是什么意思?parabolic怎么读?parabolic怎么发音?简答网为您整理了parabolic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



parabolic怎么读

parabolic的读音:[pær 'b l k]

parabolic的意思

1、adj.比喻的, 寓言似的;抛物线的;

parabolic的双语例句

1、 Any continuous curve can be closely approximated by a series of small parabolic segments.

任一连续曲线可以借一系列很小的抛物线线段较精密地近似表示.

2、 A colony of parabolic satellite antennas installed at the IBC.

位于IBC范围内放置卫星天线机组的位置.

3、 Hours later and Camacho's back-he of the sweaty armpits and parabolic gestures.

几小时后卡马乔回来了,带着他多汗的腋下和抛物线姿势.

4、 It's grinding, parabolic, research disk diameter than the domestic similar products.

该机的磨、抛、研盘直径均大于国内同类产品.

5、 Uses: Mainly used for rough edges and parabolic shape and manicure.

用途: 主要用于粗糙和修指甲边缘及形状.

6、 This thesis deals with a parabolic system with nonlocal sources.

论文考虑一类具有非局部源项抛物方程组.

7、 Of course, in nature, the fish swimming parabolic curve is only dolphins.

当然,在自然界,鱼的抛物型游动曲线只有海豚是这样.

8、 Short parabolic profile. Four blades design.

短抛物线外型,四刀翼设计.

9、 Parabolic (plug style) disc for higher degree of control.

抛物线(塞形)阀瓣,适用于更大程度的控制.

10、 The parabolic rate constant B is substantially larger for wet oxidation than for dry.

在湿氧氧化中抛物线速率常数B比干氧氧化中的大得多.

11、 Aerodynamic parabolic move and slow pulling dehydration device.

气动抛动与慢拉脱水装置.

12、 Sunlight comes into the fibre-optic cables through holes in the parabolic mirror.

阳光通过抛物柱面镜的洞进入到纤维 光缆 中.

13、Short parabolic profile. Six blades design.

短抛物线外型, 六刀翼设计.

14、The difference is not parabolic split's shares realized, while dividends would shipments.

不同的是拆分不用抛股变现, 而分红则要出货.

15、The problem of an elastic plane having symmetric parabolic crack is discussed.

研究含轴对称抛物线曲裂纹平面弹性问题.

以上是简答网为您整理的parabolic怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于parabolic

的用法、parabolic的释义、p

arabolic的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/parabolic>